

24th Annual National Supported Employment Conference

Montreal, Quebec
June 11th – 13th, 2019

Congratulations to our 2019 *Wiltshire Award of Excellence* Nominees

CONSEIL QUÉBÉCOIS des ENTREPRISES ADAPTÉES

The CQEA is an organization of 40 adapted companies operating in 63 business locations in Quebec. The CQEA network includes more than 5,000 employees, of whom 4,000 are people with disabilities.

GABRIEL TREMBLAY

Gabriel is a remarkable man who has demonstrated for 30 years that it's truly possible to make a difference and change the lives of people living with disabilities, through employment.

NBACL TRANSITION TO WORK TEAM & COMMUNITY COLLEGE FACILITATORS

New Brunswick Association for Community Living is a provincial, non-profit organization that works on behalf of children and adults with an intellectual or developmental disability and their families and help them in their day to day lives.

JOHN WHITE

John first came to Cranbrook Society for Community Living in October of 2008 and since he always has been 100% committed to the individuals and the vision of the program.

REDVERS ACTIVITY CENTRE

The Activity Centre features a day program and three group homes in addition to its supported employment program and is the community's second largest employer. Over 30 businesses have taken part; a testament to its good reputation and the valuable contributions.

STEPHEN WRIGHT

Stephen has exemplified leadership in workplace inclusion for people with disabilities for the last

35 years. Not only has Stephen worked directly to support innumerable job seekers with disabilities, he has supported countless employers to overcome their fears, challenge discomfort and welcome employees with disabilities into the workplace.

TEAM WORK COOPERATIVE

TEAM Work delivered dedicated employment services for persons with disabilities for over 18 years. As a result, TEAM Work has highly experienced, dedicated, and trained staff that are passionate and committed to the full participation of persons with disabilities in today's labour force.

ODEN

ODEN's goal is to increase employment opportunities for the people who have a disability by achieving meaningful employment through the Centre of Excellence.

INCLUSION EAST INC.

Inclusions East was established in 1976 and is the largest organization serving people with intellectual disabilities in eastern Prince Edward Island and offer Day Programming, Vocational Training, Employment Services, Community Support and Residential Services.

CAREER SERVICES OF BROCKVILLE AND EMPLOYMENT & EDUCATION CENTRE

These two agencies exemplify what it means to work collaboratively to achieve success for the students of Thousand Islands Intermediate & Secondary School. Many of these students have significant barriers and it is the goal of these agencies to create effective solutions.

24th Annual National Supported Employment Conference

Montreal, Quebec
June 11th – 13th, 2019

Congratulations to our 2019 Mark Wafer Award for Business Excellence Nominees

MORLEY ANNEAR TRUCKING LIMITED

Morley Annear Limited founded in 1964 by Morley & Jean Annear has become one of the largest and most diversified carriers on Prince Edward Island. Morley Annear Trucking is a family owned business and tradition carries on through the generations. They have also opened their workplace for a supported employment placement in the main office for Wanda Maclsaac on a weekly basis to assist with office duties such as shredding and other tasks.

SAMUEL BENAMRON

Samuel Benamron is a leader when it comes to creating inclusivity within his work environment to support and create employment opportunities for adults with special needs. Owner of several physiotherapy clinics in Montreal, Sam has managed to hire 3 amazing adults (Paul, Lindsay and Ainslie) with varying special needs.

DAVE DOEPKER

Dave Doepker and his staff have long exemplified a level of commitment to hiring persons with disabilities for over 15 years. His dedication allowed to have 10+ people with disabilities employed at Sobeys. He helps creating a positive impact within the 6000 people community of Humboldt.

24^e Congrès pancanadien de soutien à l'emploi

Montréal, Québec
11 – 13 Juin, 2019

Félicitations à tous nos candidats pour le Prix d'excellence Wiltshire 2019

CONSEIL QUÉBÉCOIS des ENTREPRISES ADAPTÉES

Le CQEA est un organisme de 40 entreprises adaptées opérant 63 places d'affaires au Québec. Le réseau du CQEA comprend plus de 5000 employés, dont 4000 sont des personnes handicapées.

GABRIEL TREMBLAY

Gabriel est un leader exemplaire qui a démontré pendant 30 ans qu'il est possible de faire une différence et de changer la vie des gens qui vivent avec des limitations fonctionnelles, en passant par l'emploi.

ANBIC - TRANSITION TRAVAIL ET POST-SECONDAIRE & AIDES COMMUNAUTAIRES

L'ANBIC est un organisme à but non lucratif oeuvrant dans la vie quotidienne des enfants et des adultes qui ont une limitation intellectuelle et de leurs familles.

JOHN WHITE

John s'est joint à la Cranbrook Society for Community Living en Octobre 2008 et depuis s'est donné à 100 % au programme d'embauche des personnes handicapées.

REDVERS ACTIVITY CENTRE

Le Centre d'activités offre un programme de jour, trois foyers de groupe et du soutien à l'emploi. C'est le deuxième employeur en importance de la communauté. Plus de 30 entreprises y ont pris part; un témoignage de sa bonne réputation et de ses précieuses contributions.

STEPHEN WRIGHT

Depuis 35 ans, Stephen se distingue par son leadership en matière d'intégration en emploi des personnes handicapées. Stephen a non seulement aidé de nombreux chercheurs d'emploi handicapés,

mais il a également soutenu d'innombrables employeurs à surmonter leurs peurs, leurs inconforts à accueillir des employés handicapés sur leur lieu de travail.

TEAM WORK COOPERATIVE

Depuis plus de 18 ans, TEAM Work offre des services d'emploi aux personnes handicapées. TEAM Work peut donc compter sur une équipe chevronnée, dévouée et bien formée, qui est aussi passionnée et déterminée à assurer la pleine participation des personnes handicapées au marché du travail actuel.

ODEN

L'objectif d'ODEN est d'augmenter les possibilités d'emploi pour les personnes en situation de handicap en obtenant un travail valorisant par l'intermédiaire du Centre d'Excellence.

INCLUSION EAST INC.

Inclusions East a été fondé en 1976 et est le plus grand organisme prestataire de services pour les personnes qui ont des problèmes de santé mentale de l'est de l'Île-du-Prince-Édouard. Il offre des programmes de jour, de formation professionnelle, de services d'emploi, de soutien communautaire et de services résidentiels.

CAREER SERVICES OF BROCKVILLE AND EMPLOYMENT & EDUCATION CENTRE

Ces deux organismes témoignent de ce que signifie le « travail de collaboration » qui conduit les élèves de l'École secondaire des Mille Îles au succès. Bon nombre de ces étudiants font face à des obstacles importants, et l'objectif de ces organismes est de créer des solutions efficaces.

24^e Congrès pancanadien de soutien à l'emploi

Montréal, Québec
11 – 13 Juin, 2019

Félicitations à tous nos candidats pour le Prix Mark Wafer pour l'excellence en affaires 2019

MORLEY ANNEAR TRUCKING LIMITED

Fondée en 1964 par Morley & Jean Annear, Morley Annear Limited est devenue l'un des transporteurs les plus importants et les plus diversifiés de l'Île-du-Prince-Édouard. Morley Annear Trucking est une entreprise familiale dont la tradition se perpétue depuis des générations. Ils ont également ouvert leur entreprise à Wanda Maclsaac, une personne qui requiert du soutien à l'emploi. Une fois par semaine, en tant qu'assistante de bureau au siège social, elle s'occupe du déchiquetage et exécute d'autres tâches.

SAMUEL BENAMRON

Samuel Benamron est un chef de file en matière de création d'inclusion dans son environnement de travail permettant ainsi de soutenir et de générer des occasions d'emploi pour des adultes ayant des besoins spéciaux. Propriétaire de plusieurs cliniques de physiothérapie à Montréal, Sam a réussi à embaucher 3 adultes extraordinaires (Paul, Lindsay et Ainslie) qui ont des besoins particuliers variés.

DAVE DOEPKER

Depuis plus de 15 ans, Dave Doepker et son personnel prouvent leur engagement à intégrer en emploi des personnes en situation de handicap. Son dévouement lui a permis de faire embaucher plus de 10 personnes handicapées chez Sobeys. Il contribue à créer un effet positif au sein de la communauté des 6000 personnes de Humboldt.